
 
 
Advies aan de gemeenteraden, aangesloten bij de Metropoolregio Eindhoven 
Onderwerp: meerjarenplan en -financiering Brainport Development 2017-2020 
 
Geachte gemeenteraad, 
 
Via het Dagelijks Bestuur van de Metropoolregio Eindhoven is u het meerjarenplan en de 
meerjarenfinanciering Brainport Development 2017-2020 aangeboden. U bent gevraagd om hierop 
uw zienswijze te geven en u hebt deze ingediend bij het Dagelijks Bestuur.  
 
Als Raadstafel21 hebben wij de plannen en financiering van Brainport Development ook besproken. 
Alhoewel dit al in de individuele gemeenteraden is besproken en de meerjarenfinanciering op 29 juni 
jl. ook is vastgesteld in het Algemeen Bestuur van de Metropoolregio Eindhoven, willen wij ons 
advies over het door Brainport Development doorlopen proces toch met u delen. Wij willen dit 
advies namelijk ook neerleggen bij Brainport Development en de werkplaats Economische Strategie  
van de Metropoolregio Eindhoven.  
 
Voor een volgende keer streven wij er naar om u ons advies toe te sturen voordat het in de 
gemeenteraad wordt besproken. Wat de Raadstafel21 voor ogen staat, is dat raden elkaar kunnen 
informeren over standpunten die er lokaal leven ten opzichte van regionale (Metropoolregio) 
onderwerpen en met die informatie eventueel in de eigen raad aan de slag kunnen. Behalve het 
bewaken van de betrokkenheid van gemeenteraden bij de Metropoolregio, is een tweede belangrijke 
taak van de Raadstafel21 namelijk het zijn van een platform voor informatie-uitwisseling tussen 
raden. 
 
Het proces 
De afgelopen tijd heeft Brainport Development (namens het bestuur van Stichting Brainport) in een 
serie van lokale presentaties, haar toekomstplannen onder de naam “Brainport Next Generation” 
gepresenteerd. Voor deze presentaties waren ook raden/raadsleden uitgenodigd. Middels deze 
presentaties hebben raden de mogelijkheid gehad zich te laten informeren over de plannen van 
Brainport. Als voetnoot willen we meegeven dat deze presentaties wel een hoog niveau van 
zelfpromotie hadden, maar dat met name de financieel-inhoudelijke kant onderbelicht bleef. Dit 
laatste was wel belangrijk, omdat in de financieringsplannen een verhoging van de inwonerbijdrage 
wordt gevraagd. Ook een fundamentele discussie met raden/raadsleden over de toekomstplannen 
van Brainport is feitelijk (voor zover ons bekend) achterwege gebleven. 
 
De conclusie van de Raadstafel21 is dan ook dat Brainport Development op een correcte wijze naar 
gemeenten toe is gegaan om zichzelf en haar visie op de toekomst te presenteren, maar dat deze 
bijeenkomsten niet of nauwelijks geleid hebben tot een inhoudelijke discussie. Wij adviseren het 
bestuur van Stichting Brainport, Brainport Development en de Werkplaats Economische Strategie 
dan ook in de toekomst deze discussie wel op te zoeken en mogelijk te maken. De gemeenteraden 
hechten er veel waarde om (ook) in de toekomst actief geïnformeerd te worden over de resultaten 
van Brainport. 
 
Namens de Raadstafel 21 van de Metropoolregio Eindhoven, 
Ton Dijkmans, 
voorzitter. 


